
 

 

Vid helgens Rådsmöte i Karlskrona skaffade vi (Calle, Stefan, Kent E och Willy) en ny medlemsvärvare. 

 Nu väntar vi och medlemsregistratorn bara på effekten! 

Stefan W 

 


